



إلكتريك موتورز
ELECTRIC MOTORS

light up your life



📍 Main Brarch: Al Manshia, 60st. Brarch 1 Arkaweeet AlMatar St Brarch 2 Atbara Hai Al matar

☎ Hotline 6292

✉ info@electricmotors.sd

🌐 www.electricmotors.sd



COMPANY OVERVIEW :

Electric Motors is a leading company that works in the business of importing heavy equipment machinery. We specialize in generators, heavy duty trucks, wet pan gold mills and earth moving equipment. We offer excavators and wheel loaders from the **Doosan** and **Hyundai** brands. The truck brands that we supply are **Hino** and **Howo**. What sets us apart in the market are our premium products, competing prices and opportunities for easy financing options.

VISION :

- ❖ To address the current shortage in power using safe and reliable energy generating products.
- ❖ Providing premium heavy equipment machinery and logistic solutions for the community.

MISSION :

- Since its foundation, Electric motors has been using guiding principles to supply reliable motors. Its mission is:
- ❖ To aid in a sustainable development of society by employing high quality products and services.
 - ❖ To exceed highest customer satisfaction

GENERATORS:

We provide high quality generators that can withstand the harsh environment of Sudan.

We have a wide range of generators capacities, from 10 KVA up to **2500KVA**, so you can have the best generator to suit your needs.

Our generators, which are powered by **Perkins**, are assembled in UK and have the best brands of alternator such as **Leroy Somer**, from France, and **Linz**, from Italy.



HEAVY EQUIPMENT

GOLD WET GRINDING MILL (MINING EQUIPMENT):

Wet pan mills are mainly used for separation of gold, silver, lead, zinc, molybdenum, iron, copper, antimony, tungsten, tin and other minerals.

Our grinders are known for saving power, smaller carbon-footprint, sturdiness and durability, ease of maintenance and their fast results.

With less initial investment and high return on investment, it is the preferred production tool for alternative ball mill, making them ideal for your small and medium enterprises.



HYDRAULIC EXCAVATOR:



DOOSAN (DX225LCA) AND HYUNDAI (HX225L)

These hydraulic excavators provide optimum value to the end user. Their features include:

- ✚ It is equipped with heavy duty boom and arm, double filtering system for moisture, and air filter system. This has made the engine more adaptable to dusty environments.
- ✚ Simple structure, allowing effortless access to all compartment for ease of maintenance and service.
- ✚ Provide multiple working modes for optimum efficiency.

WHEEL LOADERS:

DOOSAN (SD300E / SD300/ SD200)

This wheel loader has set out to perfectly integrate world class technologies with a new low-speed engine creating a higher level of efficiency to save fuel while maintaining a level of power that will exceed your expectations.



TRUCKS:



HINO TRUCKS:

The **Hino 700** has leading combination of reliability, comfort and affordability.

It is designed to deliver high output and excellent fuel efficiency, and high driving experience.

4041 Picture - 4045 picture

HOWO TRUCKS:

Howo, of **Sinotruk**, is known for being durable and built for high-performance work. Its biggest advantages are the low maintenance cost, availability of spare-parts and its competitive prices compared to other options in the market.



FINANCING SOLUTIONS:

In line with the company policy of providing competitive prices in the Sudanese market, **Electric Motors** established financial agreements with leasing companies, such as The Arabic Leasing Company and the National Leasing Company.

Additionally, we offer financing through banks such as Aljazeera Sudanese Jordanian bank, alneelen, alkhleej and others.

Other financing options are available. Please contact your sales agent for more information.



OUR WARRANTY:

Warranty applies to all our generators sets and spare parts sold by **Electric Motors**.

We provide **12**-month warranty from the date of installation for all our new generators, and **6** months for the pre-owned generators



OUR COSTUMERES

- ⚙️ Khartoum University.
- ⚙️ Om dorman national Bank.
- ⚙️ Qatar National Bank.
- ⚙️ Arabic Bank.
- ⚙️ Alnile bank.
- ⚙️ Alakadabi for steel.
- ⚙️ Alfaysal consultancy.
- ⚙️ Shura consultancy.
- ⚙️ Endco consultancy.
- ⚙️ Alnasr Towers.
- ⚙️ Sudanese company for iron industries.
- ⚙️ Stilt factory for agriculture equipment.
- ⚙️ Yarmook industrial complex.
- ⚙️ Alsfa Towers.
- ⚙️ Expert center for training & development.
- ⚙️ Alromi Medical center.
- ⚙️ Alahmed Factory.
- ⚙️ Alquds Factory.
- ⚙️ Gneed mining.
- ⚙️ Core international school.
- ⚙️ Kak restaurants.
- ⚙️ Yasbshron charity organization.
- ⚙️ Qurtba poultry.
- ⚙️ Altfdol constructions.
- ⚙️ Mtaab mining.
- ⚙️ Ministry of internal affairs.
- ⚙️ Almrwa Factory.
- ⚙️ British cultural club
- ⚙️ Higher environmental council.





إلكتريك موتورز
ELECTRIC MOTORS
light up your life



الفرع الرئيسي: شارع الستين المنشية - الفرع ١: شارع المطار أركويت - الفرع ٢: عطبرة حي المطار

www.electricmotors.sd



info@electricmotors.sd



الخط الساخن 6292





عن الشركة :

الكتريك موتورز هي شركة رائدة تعمل في مجال استيراد آلات المعدات الثقيلة. نحن متخصصون في المولدات والشاحنات الثقيلة , ومصانع الذهب عموم الرطب ومعدات تحريك التربة. نقدم الحفارات والجرافات ذات العجلات من العلامات التجارية Doosan و Hyundai. العلامات التجارية للشاحنة التي نوردها هي Hino و Howo. ما يميزنا في السوق هو منتجاتنا المتميزة والأسعار المنافسة والفرص المتاحة لحلول التمويل السهلة.

الرؤية :

- ✧ معالجة النقص الحالي في الطاقة باستخدام منتجات آمنة وموثوقة لتوليد الطاقة.
- ✧ توفير آلات ومعدات ثقيلة متميزة وحلول لوجستية للمجتمع.

المهمة :

- منذ تأسيسها , تستخدم المحركات الكهربائية مبادئ توجيهية لتزويد المحركات الموثوقة. مهمتها :
- ✧ المساعدة في التنمية المستدامة للمجتمع من خلال توظيف منتجات وخدمات عالية الجودة.
- ✧ تجاوز أعلى مستوى من رضا العملاء.

المنتجات :

مولدات كهرباء :

نحن نقدم مولدات عالية الجودة يمكنها تحمل البيئة القاسية في السودان. لدينا مجموعة واسعة من المولدات ذات القدرات المختلفة , من 7.5 كيلو فولت أمبير حتى 2500 كيلو فولت أمبير , حتى تتمكن من الحصول على أفضل مولد يناسب احتياجاتك .
يتم تجميع مولداتنا , التي يتم تشغيلها بواسطة Perkins, في المملكة المتحدة ولديها أفضل العلامات التجارية من المولدات مثل Leroy Somer من فرنسا و Linz من إيطاليا .



معدات ثقيلة :

مطحنة الذهب الرطب (معدات التعدين) :

تستخدم الطاحونة المائية بشكل أساسي لفصل الذهب والفضة والرصاص والزنك والموليبدنوم والحديد والنحاس والأنتيمون والتنجستن والقصدير والمعادن الأخرى .
تشتهر المطاحن الخاصة بنا بتوفير الطاقة , وبصمة كربون أصغر , وقوة التحمل والمتانة , وسهولة الصيانة ونتائجها السريعة .
مع استثمار أولي أقل وعائد مرتفع على الاستثمار , فهي أداة الإنتاج المفضلة عن مطحنة الكرة البديلة , مما يجعلها مثالية لشركاتك الصغيرة والمتوسطة .



الحفارات الهيدروليكية :

دوسان (DX225LCA) و هيوونداي (HX225L) :

- توفر هذه الحفارات الهيدروليكية القيمة المثلى للمستخدم النهائي. من مميزاتهما :
- إنها مجهزة بذراع ذات جودة عالية و نظام ترشيح مزدوج للرطوبة , ونظام ترشيح الهواء. وهذا ما جعل المحرك أكثر تكييفًا مع البيئات المتربة .
- هيكل بسيط , يسمح بالوصول السهل إلى جميع المقصورات لسهولة الصيانة .
- توفير انماط عمل متعددة لتحقيق الكفاءة المثلى .
- معدات ازاحة التربة .



DOOSAN (SD300E / SD300/ SD200)

تم تصميم الجرافة ذات العجلات هذه لدمج التقنيات العالمية بشكل مثالي مع محرك جديد منخفض السرعة يخلق مستوى أعلى من الكفاءة لتوفير الوقود مع الحفاظ على مستوى من القوة يتجاوز توقعاتك .



شاحنات Hino :

تتمتع Hino 700 بمجموعة من المزايا مثل الراحة و الجودة العالية , و تكاليف الصيانة المنخفضة . وهي مصممة لتقديم إنتاجية عالية الجودة وكفاءة ممتازة في استهلاك الوقود وتجربة قيادة عالية .



شاحنات Howo :

تشتهر Howo و Sinotruk , بأنها متينة ومبنية للعمل عالي الأداء , وتتمثل اكبر مزاياها في انخفاض تكلفة الصيانة وتوافر قطع الغيار وأسعارها التنافسية مقارنة بالخيارات الاخرى في السوق .



التسهيلات المالية :

تماشيًا مع سياسة الشركة المتمثلة في توفير أسعار تنافسية في السوق السودانية , أبرمت **الكتريك موتورز** اتفاقيات مالية مع عدة شركات تمويل , مثل الشركة العربية للتأجير والشركة الوطنية للتأجير .

بالإضافة إلى ذلك , نقدم التمويل من خلال بنوك مثل بنك الجزيرة السوداني الأردني , والنيلين , والخليج , وغيرها تتوفر ايضاً لدينا خيارات تمويل متعددة حسب حوجة العميل .
يرجى الاتصال بمندوب المبيعات الخاص بك لمزيد من المعلومات .



الصيانة :

يسري الضمان على جميع المولدات وقطع الغيار التي تبيعها شركة **الكتريك موتورز**.
نقدم ضمانًا لمدة **12** شهرًا من تاريخ التثبيت لجميع مولداتنا الجديدة، و**6** أشهر للمولدات المملوكة مسبقًا .



عملاننا :

مركز الخبراء للتدريب والتطوير

مركز الرومي الطبي

المجلس البيئي الأعلى

مصنع الاحمد

مصنع القدس

تعدين الجنيـد

المدرسة الدولية الأساسية

مطاعم كاك

منظمة يسبشرون الخيرية

دواجن قرطبة

إنشاءات التفدول

متعب التعدين

وزارة الشؤون الداخلية

مصنع المروية

النادي الثقافي البريطاني

وزارة المالية

جامعة الخرطوم

بنك ام درمان الوطني

بنك قطر الوطني

البنك العربي

بنك النيل

العكدابي للحديد

استشارات الفيصل

استشارات الشورى

استشارات إندكو

أبراج النصر

الشركة السودانية للصناعات الحديدية

مصنع طوالة للمعدات الزراعية

مجمع اليرموك الصناعي

أبراج الصفوة

